公司名稱

泰安產物保險股份有限公司

商品代碼

2016031710704

商品名稱申報頻率

泰安產物貨物運輸保險 Exhibition Endorsement

事實發生或內容異動之日起三十日內更新

## 承保範圍

1. This policy is hereby extended to cover goods and/or merchandise in which the Insured has an

insurable interest while in transit to and/or from and while temporarily located at Trade Fairs

and/or Exhibitions.

2. If in the event of loss or damage to property hereby insured, any other valid insurance, effected

by or for the Insured, exists covering the same property, this insurance shall be considered as

excess insurance and the Insurers shall be liable only for the amount which cannot be collected

under such other insurance, subject to the limit of liability as stated elsewhere herein.

3. An accurate record shall be kept by the Insured of all Trade Fairs and/or Exhibitions covered by  $\frac{1}{2}$ 

this Endorsement and such shall be reported to the Insurers as required.

- 4. Goods and/or Merchandise insured hereunder shall be valued at Replacement Cost
- 5. Notwithstanding the foregoing provisions, this insurance is free from claim for loss or damage  $\,$

caused by:

(a) Blowout, short circuit or other electrical disturbances (other than lightening) within such

property unless fire ensues and then only for the loss or damage caused by the ensuing fire;

(b) Delay, howsoever caused, wear, tear gradual deterioration, inherent vice, latent defect, and

mechanical breakdown;

(c) Repairing, adjusting, servicing, maintenance, operation or the use of the property insured

unless fire ensues and then only for the loss or damage caused by the ensuing fire;

(d) Conversion or other acts or omissions of a dishonest character on the part of the Insured or

his to their employees, or any person to whom the property insured may be delivered or

entrusted by whomsoever for any purpose whatever;

(e) Those risks excepted by the Paramount Warranties.

Exhibition Endorsement

- 1. 本保險擴大承保被保險人貨物往返運輸及於展場的暫時存放之風險。
- 2. 若有其他相同性質之保險,本保險視為超額保險,本公司承保之每一處所或每一運送之責任依保單約定為限。
- 3. 被保險人應保存並提供承保展覽的相關資訊。
- 4. 保險標的物以重置成本計價。
- 5. 除外事項:
- (a) 爆炸、短路或其他電子干擾,但確定直接且唯一因火災所致之毀損及滅失不在此限。
- (b) 延遲或其導因於延遲、自然耗損、折舊、固有、隱藏缺陷或機械故障。
- (C) 保險標的物之修理、調整、服務維修、操作、使用,但導因火災所致之毀損及滅

## 失不在此限。

- (d) 被保險人及其員工或受託運送、保管者之疏忽或不誠實等行為。
- (e) 派拉蒙特約條故所除外不保之危險。